
FAVRHOLMVÆNGETS GRUNDEJERFORENING  

Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 24. oktober 2024 kl. 19.00 -21.00 i nr 114 

Til stede: Malte, Stefan, Lars, Anna, Jan og Lene  

Afbud:  

 

Dagsorden med referat:  

• Valg af referent 

• Lene 

• Økonomi 
Ingen ekstraudgifter som har ændret økonomien 

 

• Fordeling af udvalg:  

• Areal: 
Den fælles arbejdsdag forløb godt, og der var en del til stede. Der udestår fortsat opgaver, 
som bestyrelsen og arealudvalget skal prioritere. På baggrund af en beboerhenvendelse om 
buskrydning langs gavlen ved de sidste huse op mod Kighusbakken, har vi modtaget et 
tilbud. I samme omgang fik vi en vurdering af træerne langs første indkørselsvej, da en 
tidligere beboerhenvendelse ønsker de første to træer fældet. Vurderingen af fagmanden er, 
at alle træerne er sunde. Der er umiddelbart ikke risiko for, at det første træ vil vælte i en 
storm, da det står godt beskyttet af beboelse og anden vækst. Træerne langs første 
indkørselsvej kræver ingen vedligehold i form af klipning. 

• Affald:  
Der er ikke kommet tilbagemeldinger på den mail, som bestyrelsen sendte ud om forslag til 
placering af affaldsplads mellem parkering E og F. Arbejdet fortsættes derfor med det 
udgangspunkt. Etableringen af de to affaldsområder vil starte op i starten af november. Det 
forventes, at opgaven er løst inden udgangen af 2024 

• Legeplads: intet nyt 

• YouSee: Intet nyt 

• Hjemmeside: Intet nyt. 

• Ladestandere:  
Det er besluttet, at der skal afholdes en ekstraordinær generalforsamling sidst i januar 

• Den ordinære generalforsamling i 2025 er planlagt til onsdag den 26. marts 
 

• Eventuelt 

• Intet til eventuelt 


